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lnterpelacja

W sprawie kosfÓw prowadzenia jednostek oświatowych

Proszę o informację, ktore wydatki i w jakich kwotach w Budiecie Miasta
Częstochovvy na rok2012 sąwpisane w dzia|e Edukacji, a jednocześnie
nie podlegają subwencji oświatowej ( pzedszko|a administracja itd. )
Proszę o informacje ile w 2012 roku z Budżetu Miasta Częstochowy przekazujemy
na jednego pracownika ze środków własnych, z pominięciem środkow
pozyskanych i subwencji zatrudnionych w oświaciew 2012 rokuw p'zel'iczeniu na
jednego pracownika, zarówno na nauczycielijak i administracji i obsługi ?
Jaką kwotę w 2011 roku dołozy|iśmy do jednostek oŚwiatowych od|iczając
subwencje i środki pozyskane ijaka kwota jest zaplanowana w budŻecie 2012
roku?
lle przewidujemy w budżecie przyjętym na 2012 roku pozyskania subwencji i
d ofi n a n sowa n i a z udziałem ś rod ków zewn ętrzn ych ?
Czy w 201 1 roku musie|iśmy oddaó cześĆ otrzymanej subwencji? Jeśli tak to z jaklej
przyczyny ?
Czy w 2011 roku Częstochowa występowała o zwiększenie subwencji oświatowej z
rezery oświatowej, jeś|i tak to z jakim skutkiem?
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